

# PROTOKOLL STYRELSEMÖTE SLÖINGE GOIF

Styrelsemöte den 2 maj 2023 i klubblokalen Slöinge IP.

## Närvarande:

*Niklas Uddén Ordf.*

*Anneli Brundin, Sekreterare*

*Emelie Bengtsson, Kassör*

*Ann Dimwik, Ledamot*

*Oskar Gerhardsson, Suppleant*

## Frånvarande:

*Felicia Andersson, Suppleant*

*Stefan Borgryd, Ledamot*

## § 1 Mötets öppnande

Ordförande Niklas hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

## § 2 Val av ordförande och sekreterare

Val av sittande ordf. och sekreterare, dvs Niklas Uddén och Anneli Brundin

## § 3 Val av justerare

Till protokolljusterare valdes Emelie Bengtsson

## § 4 Godkännande av dagordning

Förslaget till dagordning godkändes.

## § 5 Föregående möte

Föregående mötesprotokoll föredrogs av Anneli och godkändes av mötets medlemmar.

## § 6 Ekonomisk redovisning

Ekonomi är stabil. Bra med pengar i kassan just nu. Större delen av sponsorintäkter + medlemsavgifter har inkommit. Newbodyräkningen är betald och inga större utgifter väntas inom den närmsta tiden.

## § 7 Diskussioner mm via Messengergruppen, (inkl ev. tagna beslut)

- Stefan har lämnat förslag på uppbygg till ny fotbollsresa, men vi avvaktar med denna i nuläget pga andra projekt. Ev. nästa år.
- Nicke har skapat ett schema för matchvärdar uppdelat på oss i styrelsen.
- Alla stolpförlängningar har nu tagits ner från C-plan (av Herrseniorerna) och satts upp på B-plan (av Plan-o Anläggning) + nät. Grannen är informerad och nöjd med lösningen. Han kommer i gengäld hjälpa oss med rörläggning i kiosken.
- Enligt önskemål har mörkläggningsgardiner köpts in och riggats upp i klubblokalen av Anneli och Johanna S i samarbete med P&A.

- Hur fördelar vi vinsten från Företagsupen? Styrelsen förslag är att 50% går till föreningen och resterande 50% delas upp mellan dam-och herrlag, under förutsättning att lagen gör lika stora arbetsinsatser. Festkommittén får i uppgift att sätta ihop ett förslag på en jämn arbetsfördelning och återkomma till styrelsen med denna, samt om de behöver hjälp på annat sätt.

## § 8 Erfarenheter genomförd verksamhet

- Hemmapremiären är avklarad (Herrmatch mot Glommen den 14/4), och arrangemanget fungerade mycket bra. Bra med matchvärd i entrén samt avgränsningsband bakom läktaren och bort mot grusvägen. Mycket folk vilket gav en bra entré på ca 100 betalande, kiosk, hamburgergrillning och bra stämning.
- Ungdomsläger genomfört 22-23/4 och blev ett mycket lyckat arrangemang. Ca 70-80 pers. deltog, varav ca 50 anmälda barn. Mixade lag. Fint väder. Kiosken öppen. Alla nöjda. Planera in arrangemanget i årshjulet till nästa år.
- Nicke U och Bengan hälsade på den gamla Slöingetränaren Dennis Svensson som sponsrat oss med en summa pengar till läktaren och gav honom en signerad matchtröja. Bra möte och vi hoppas på att Dennis kan komma och hälsa på när läktaren finns på plats.

## § 9 Läget

- Läktarprojektet – Inledande möte har hållits. Rickard Gotting tar tag i bygglovsansökan (ansökningstid. ca 14 veckor). Ritning krävs. Daniel Numell tillfrågas ang ritning. Vi kollar med lokala byggföretag (gärna sponsorer) ang byggnationen.
- Företagscupen 2/9 – Ca 60 inbjudningar utskickade till företag via mail. Max 20 lag får plats. Sista anmälningsdag 31/5.

## § 10 Övriga frågor

- Ungdomsledarna ifrågasätter en del saker som vi behöver reda ut med berörda. Kommunikationen måste bli bättre.
- Ann informerar Föräldrasektionen om att inköpen till kiosken ligger på deras ansvar. Antingen på Matöppet via faktura till FS eller via utlägg i valfri affär.
- Föräldrarna i ungdomslagen har uttryckt önskan om genomgång av kiosk och städ. Ann tar det med Therese i Föräldrasektionen.
- MTA-cupen 17/6. Ann D och Oscar Carlsson (Ogge) och ev Tobbe Hansson hjälps åt med arrangemanget. Ann sätter ihop inbjudan och Anneli och Emelie tar hand om utskick och hemsida.
- Medlemmar i Slöinge går in gratis på Damlagets matcher i Getinge och vice/verca

- Anneli och Emelie har haft möte med damlaget som önskar att kontakta egna sponsorer. Vi beslutar att de får kontakta sponsorer som inte har ett pågående avtal med Slöinge Golf och att fördelningen 80/10 gäller för Damlaget vid denna typ av sponsring (även på chipsförsäljningen).
- Oscar beställer panthämtning då containern är full.
- Anneli informerar om tipspromenaderna som i år kommer att utgå från SIA-glass, med start på Midsommardagen och därefter varje tisdag i juli och första tisdagen i augusti. Vi kollar om fler företag på rundan vill vara med på något sätt.

#### § 11 Mötets tagna beslut:

- Vi lämnar ut vårt förslag på remiss, om fördelningen av intäkter från Företagscupen. Festkommittén inkommer med förslag till styrelsen om arbetsfördelning i lagen.
- Damlagets sponsring – Vi ger OK för egen sponsring, med 80/10 fördelning.

#### § 12 Nästa möte

Måndag 29/5 kl 18.30 i klubblokalen. Stefan fixar fika 😊

#### § 13 Mötet avslutas

Ordförande förklarar mötet avslutat

.....

Vid protokollet  
Sekreterare Anneli Brundin

.....

Justeras av  
Ledamot Emelie Bengtsson

.....

Justeras av  
Ordf. Niklas Uddén